
 
Zápis č. 20/2013 

Akademický senát FSv ČVUT 
Zápis z 20. zasedání AS FSv, které se konalo dne 27. 3. 2013

 

Přítomni: dle prezenční listiny  
Hosté: prof. Kohoutková, Ing. Vlasák  
 
Dr. Šibrava zahájil 20. zasedání AS, přivítal přítomné a seznámil je s programem 
zasedání. 
 
Program: 
 
1.       Kontrola zápisu 
2.       Projednání a schválení metodiky rozpisu NIV 
3.       Schválení složení disciplinární komise FSv ČVUT 
4.       Různé 
 
Bod 1.  Kontrola zápisu 
 
Zápis z 19. zasedání AS FSv ze dne 20. 2. 2012 byl schválen bez připomínek.  
 
 
Bod 2.  Projednání a schválení metodiky rozpisu 
 
Pan tajemník prezentoval návrh metodiky rozpisu NIV, shrnul vývoj, který vedl 
k tvorbě nové metodiky. Poslední znění metodiky vyhodnotil pan tajemník kladně. 
Pro rok 2013 bude použita metodika stejná jako pro rok 2012 s drobnými 
úpravami. Paní děkanka doplnila komentář k metodice. 
Metodika včetně změny v příloze A byla projednána na ekonomické komisi. 
Ekonomická komise doporučuje AS předložený návrh metodiky schválit. 
 
Hlasování: pro 23| proti 0| zdržel se 1 (z 24 přítomných senátorů). 
 
 
Bod 3.  Schválení složení disciplinární komise FSv ČVUT 
 
Paní děkanka předkládá AS ke schválení disciplinární komisi FSv ČVUT ve složení: 
Předseda: doc. J. Kruis 
Členové:  Ing. L. Hanzalová 
 Ing. P. Máca 
 Ing. P. Buriánek 
 
Náhradníci:  Dr. Ing. J. Dolejš 
 Ing. H. Hanzlová 
 Ing. arch. J. Kašpar 
 K. Lhotková 
 
Hlasování: pro 23| proti 0| zdržel se 1 (z 24 přítomných senátorů). 
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Bod 4.   Různé 
 
Otevřela se otázka podmínek prezence senátorů na zasedáních senátu. Doc. 
Demel shrnul legislativní vývoj vymezení podmínek účasti senátorů na zasedání 
AS. Na toto téma se sejde legislativní komise a připraví návrh - ideálně v souladu 
s legislativou AS ČVUT. 
 
Doc. Demel zmínil otázku voleb do AS a voleb děkana. Nejpozději do začátku 
prázdnin bude nutné vyhlásit volby děkana. Diskutovalo se o časovém 
harmonogramu voleb, elektronické volbě a jednotných formulářích. 
 
Doc. Košatka upozornil pana tajemníka na průběh opravy dveří v učebně 
„Aquaria“ budovy D. Ing. Chalupa se připojil se svými zkušenostmi s fungováním 
školní truhlárny. 
 
Paní děkanka podala informaci o nových parkovacích plochách v areálu FSv. 
Volné parkování za budovou D je projektově připraveno, ale zatím nebude 
realizováno z důvodu odložení zřízení parkovacích zón v Praze 6 a preferenci 
financování rekonstrukce budovy A. 
 
Otevřela se diskuze o zlepšení prostředí v budově A v rámci rekonstrukce. 
Ing. arch. Šikola a Ing.arch. Kašpar nabídli své služby. 
 
Dr. Šibrava poděkoval studentské komoře za organizaci plesu. Paní děkanka se 
připojila. 
 
Doc. Svoboda navrhl výjezdní zasedání, Dr. Šibrava požádal Ing.Jíru o organizaci. 
 
Příští zasedání AS FSv ČVUT se bude konat 24. 4. 2013 v 9:00 hod. ve velké 
zasedací místnosti B169. 
 

RNDr. Zdeněk Šibrava, CSc. 
           předseda AS FSv ČVUT  

Zapsala: Z. Pešková 
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